515 The Completion of the Mystery of God and the Work of the Cross 神 奥祕的成全與十字架的工作

1. Revelation 啓示錄 10

2. Revelation 啟示錄 10:7

⁷ but in the days of the sounding of the seventh angel, when he is about to sound, the mystery of God would be finished, as He declared to His servants the prophets.

⁷但在第七位天使吹號發聲的時候,神的奧祕就成全了,正如神所傳給他僕人眾先知的佳音。

⁷但在第七位天使吹号发声的时候,神的奥秘就成全了,正如神所传给他 仆人众先知的佳音。

3. 2 Peter 彼得後書 3:9, 11-12, Romans 羅馬書 8:22-23

4. Revelation 啓示錄 10:10

¹⁰ Then I took the little book out of the angel's hand and ate it, and it was as sweet as honey in my mouth. But when I had eaten it, my stomach became bitter.

10 我從天使手中把小書卷接過來,吃盡了,在我口中果然甜如蜜,吃了 以後,肚子覺得發苦了。

10 我从天使手中把小书卷接过来,吃尽了,在我口中果然甜如蜜,吃了 以後,肚子觉得发苦了。

5. Jeremiah 耶利米 15:10a, 16

¹⁰ Woe is me, my mother, that you have borne me, a man of strife and a man of contention to the whole earth!

¹⁶ Your words were found, and I ate them, and Your word was to me the joy and rejoicing of my heart; for I am called by Your name, O LORD God of hosts.

10 我的母親哪,我有禍了!因你生我作為遍地相爭相競的人。

16 耶和華—萬軍之神啊,我得著你的言語就當食物吃了;你的言語是我心中的歡喜快樂,因我是稱為你名下的人。

1/16/2021

5. Jeremiah 耶利米 15:10a, 16

10 我的母亲哪,我有祸了!因你生我作为遍地相争相竞的人。 16 耶和华-万军之神啊,我得着你的言语就当食物吃了;你的言语是我心中的欢喜快乐,因我是称为你名下的人。

6. Exodus 出埃及記 15:23, 25

²³ Now when they came to Marah, they could not drink the waters of Marah, for they were bitter. ... ²⁵ So Moses cried out to the LORD, and the LORD showed him a tree. When he cast it into the waters, the waters were made sweet.

²³到了瑪拉,不能喝那裡的水;因為水苦。。。。。。²⁵摩西呼求耶和華,耶和華指示他一棵樹。他把樹丟在水裡,水就變甜了。

²³到了玛拉,不能喝那里的水;因为水苦。。。。。。²⁵摩西呼求耶和华,耶和华指示他一棵树。他把树丢在水里,水就变甜了。

7. Philippians 腓立比書 2:8

⁸ And being found in appearance as a man, He humbled Himself and became obedient to the point of death, even the death of the cross.

8既有人的樣子,就自己卑微,存心順服,以至於死,且死在十字架上。 8既有人的样子,就自己卑微,存心顺服,以至於死,且死在十字架上。

8. Galatians 加拉太書 2:20

²⁰ I have been crucified with Christ; it is no longer I who live, but Christ lives in me; and the life which I now live in the flesh I live by faith in the Son of God, who loved me and gave Himself for me.

²⁰我已經與基督同釘十字架,現在活著的不再是我,乃是基督在我裡面活著;並且我如今在內身活著,是因信神的兒子而活;他是愛我,為我捨己。

²⁰我已经与基督同钉十字架,现在活着的不再是我,乃是基督在我里面活着;并且我如今在肉身活着,是因信神的儿子而活;他是爱我,为我舍己。

1/16/2021 2